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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 10 juli 2018

Beheer en Realisatie - Openbare 
Ruimte

7 2018_B&W_00271 Nota van antwoord:  vlaggen als uiting van feestvreugde

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer R. Bats, Burgemeester; de heer O. Akkerman, Wethouder; de heer B. Harmsma; mevrouw T. 
Jongman; de heer M. Scheringa; mevrouw Judith Groot, de, Secretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
1. Is de gemeente Steenwijkerland inderdaad in het bezit van een aantal vlaggenmasten die voor 
evenementen te gebruiken zijn zoals gesuggereerd in de column in de OSC van 15 juni?

Nee, de gemeente heeft geen vlaggenmasten in het bezit die beschikbaar zijn voor 
(evenementen)organisaties.Voorheen was dit wel het geval. In 2015 zijn deze uitleenmasten 
voor een laag bedrag te koop aangeboden aan organisaties die ze tot dan toe leenden. Twaalf 
organisaties hebben destijds één of meerdere masten overgenomen en gebruiken ze voor hun 
evenementen. Sinds 2015 is er dus geen sprake meer van uitleenmasten. Overigens heeft de 
gemeente wel een aantal masten in het bezit voor het vlaggen tijdens ceremoniele 
bijeenkomsten, nationale herdenkingen en verjaardagen van leden van het Koninklijk Huis 
volgens het vlaggenprotocol.

o Indien ja, hoeveel vlaggenmasten - te gebruiken voor evenementen - zijn er in uw 
bezit?

 N.v.t.

o Zijn deze vlaggenmasten in de laatste 12 maanden nog gebruikt?

 N.v.t.

o Zijn deze vlaggenmasten voor alle evenementen in Steenwijkerland beschikbaar?

 N.v.t.

2. Bent u met ons van mening dat vlaggen aan evenementen een feestelijke aanblik geven?

Het vlaggen kan bijdragen aan het karakter van het betreffende evenement. Vaak kennen 
evenementen een feestelijk karakter. Ook zijn er evenementen waarbij, vanwege het 
ceremoniele karakter, wordt gevlagd. Dit zijn vaak landelijke en/of 
gemeentelijke aangelegenheden waarvoor een protocol geldt. De gemeente neemt het initiatief 
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voor deze, ceremoniële, categorie. Sinds de verkoop van de uitleenmasten in 2015, laten we het 
initiatief voor het feestelijk vlaggen over aan de betreffende organisaties.

3. Bent u met ons van mening dat vlaggen tijdens evenementen - zoals bijvoorbeeld de 
avondvierdaagse - een plaats verdienen op de Markt in Steenwijk als uiting van feestvreugde?

Er kan een feestelijke en/of ceremoniele aanleiding zijn om te vlaggen op de Markt. Afhankelijk 
van het soort evenement (zie antwoord vraag 2), ligt het initiatief hiertoe in handen van de 
gemeente of de betreffende organisatie.

 Indien ja, wilt u dan in overleg – met de bij de herinrichting van de Markt in 
Steenwijk betrokken partijen - kijken of er voor vlaggenmasten met een 
ondergrondse voet een plaats is in te passen? 

 Bij de herinrichting van de Markt, wordt een viertal ondergrondse kokers 
geplaatst voor het kunnen vlaggen op de Markt. Dit op aangeven van de 
werkgroep ruimtelijke kwaliteit. Bij grote evenementen op de Markt denken 
we welwillend mee als er verzoeken komen om gebruik te mogen maken van 
de gemeentelijke vlaggenstokken.

 Indien nee, welke kosten zijn er mee gemoeid om de Markt tijdens de 
avondvierdaagse van feestelijke vlaggen te voorzien? N.v.t.

Vervolg
Geen.


